



Brian Coull joined the CAF on 5 March 2007 as an infantry soldier. Upon completion of BMQ, SQ, and QL3 training, he became a member of 2 RCR in CFB Gagetown.

While at 2RCR he deployed to Afghanistan, OP Podium and Southern Exchange in Peru.

In 2012, he became a Construction Technician with the engineers and was posted to 14 Wing Greenwood where he deployed to OP Impact Kuwait and Iraq. He also participated in various exercises in Tyndall Florida, Savannah Georgia, South

Dakota, Cold Lake, Gagetown and Wainwright.

He was posted to Halifax in 2020 where he was the PH, ED and Const. techs section commander, Requirements NCO and Contracts Sgt.

Sgt Brian Coull will retire from the CAF on 22 October 2024 with more than 17 years of service.

CHIMO!

.....

Brian Coull s'est joint aux FAC le 5 mars 2007 à titre de soldat d'infanterie. Après avoir terminé les formations BMQ, QS et NQ3, il est devenu membre du 2 RCR à la BFC Gagetown.

Au 2RCR, il a été déployé en Afghanistan, OP Podium et Southern Exchange au Pérou.

En 2012, il est devenu technicien en construction auprès du génie et a été affecté à la 14e Escadre Greenwood où il a été déployé: OP Impact au Koweït et en Iraq. Il a également participé à divers exercices: Tyndall en Floride, Savannah en Géorgie, Dakota du Sud, Cold Lake, Gagetown et Wainwright.

Il a été affecté à Halifax en 2020 où il était commandant de la section des technologies, sous-officier pour les Techniciens en distribution électrique, plomberie et chauffage ainsi que les technicien de construction et par la suite sergent des contrats.

Le Sgt Brian Coull prendra sa retraite des FAC le 22 octobre 2024 avec plus de 17 années de service.

CHIMO!